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§ 116 Fråga om efterlevnad av kostpolicyn 
Diarienummer: KS2023/334 

Kommunfullmäktige beslutar 
att frågan får ställas, 

att frågan besvaras vid kommande sammanträde med fullmäktige. 

Sammanfattning 
Sverigedemokraternas Thorbjörn Johansson frågar Jimmy Rydé (KD), 
ordförande i teknik- och griftegårdsnämnden, om förvaltningen efterlever 
kostpolicyn. 

Johansson (SD) anser att det ska vara en varierande skolmatsedel och att 
kostavdelningen frångår kostpolicyn. 

Jimmy Rydé (KD) besvarar frågan vid kommande sammanträde med fullmäktige. 

Beslutet skickas till 
Jimmy Rydé (KD) 
Diariet 

Dokumenttyp 
Protokollsutdrag 
Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum 
2023-06-12 
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